

熱烈 泥 潤 Warm Congratulations

澳門理工學院手球隊於 第三十屆全國大學生手球錦標賽勇奪 女子乙組冠軍及男子丙組亞軍

to MPI Handball Team for Winning the Championship (Female Group B) and 1st Runner-up (Male Group C) in the National University Handball Championships 2016



女子隊: 乙組冠軍 Champion (Female Group B)

體育暨運動高等學校學生:

何嘉儀、周文琳、方玉華、楊詠琳、歐陽詠霞、胡雅雯、蕭家美、 薛倩敏、邱滿賢、關芷蕎、陳家稀、黃梓瀅

Students from the School of Physical Education and Sports:

Ho Ka I, Chao Man Lam, Fong Iok Wa, Ieong Weng Lam, Ouyang Weng Ha, Vu Nga Man, Sio Ka Mei, Xue Sin Man, Iao Mun In, Kuan Chi Kio, Chan Ka Hei, Vong Chi Ieng

特別鳴謝:

體育暨運動高等學校吳新凡副教授及教練邵天諾副教授的指導With special thanks to Associate Professor Ng San Fan, Kenny and Associate Professor Siu Tin Lok, the School of Physical Education and Sports, for their guidance.



澳門理工學院手球隊於 第三十屆全國大學生手球錦標賽勇奪 女子乙組冠軍及男子丙組亞軍

to MPI Handball Team for Winning the Championship (Female Group B) and 1st Runner-up (Male Group C) in the National University Handball Championships 2016



男子隊: 丙組亞軍 1st Runner-up (Male Group C)

體育暨運動高等學校學生:

Miguel Jorge Mendes Rodrigues、區鎮濠、家豪、歐永健、羅文豪、羅良杰、許嘉亮、謝子駒、郭明、陳兆培、麥錦聰、黃嘉榮

Students from the School of Physical Education and Sports: Miguel Jorge Mendes Rodrigues, Ao Chan Hou, Eaip Ka Hou Sae, Ao Weng Kin, Lo Man Hou, Lo Leong Kit, Hoi Ka Leong, Che Chi Koi, Kwok Meng, Chan Sio Pui, Mak Kam Chong, Wong Ka Weng

學生事務處 敬賀

With the compliments of the Student Affairs Office 29/07/2016

(Ref. 048/DAE/2016)